

# Referat af FU møde, torsdag den 21. november 2024

Til stede: Annette, Joan, Niels, Carsten og Pia

Fraværende: Mikkel

## 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

## 2. Godkendelse af referat af FU møde, 15. august 2024

Godkendt.

## 3. Opfølgning på mail fra WSO af 6. Nov.: Follow Up to Your Concerns and Suggestions

Vi har besvaret mailen, men Pia stiller sig til rådighed som repræsentant til at komme med input til Name Study Voting Web Page.

## 4. Status mv fra FU til SG:

- FU har ikke kunne afholde møder i sep og okt, da vi ikke var beslutningsdygtige.
- Vi har prissat A New Hope
- Vores møde med WSO den 5. sep, og vores opfølgningsmail sendt den 12. sep.
- WSO status mail af 6. nov. og vores svar herpå
- Opfordring til at de danske grupper får tilmeldt sig WSO's mødeliste, så de kan deltage ved deres delegate rep i QBM den 7. dec. Der er frist for at tilmelde delegates den 2. dec.
- FU vil gerne deltage med en repræsentant ved QBM den 7. dec. Kan FU få mandat hertil? *(revurderes, hvis Mikkel møder op til SG som IU-repræsentant) Vi aftaler senere, hvem der deltager den 7. dec. Fx deltager Carsten som Silkeborg gruppens rep, og er derfor ikke ledig til at deltage pva. FU).*
- Opfordring til at danske grupper deltager aktivt på web-siden om Name Change. Vi laver nyhedsopslag, når Name Change-hjemmesiden bliver annonceret) FU vil også give input.
- Status på de tre afviklede traditionsworkshop
- Status på den lette redigering af Lilla Hæfte

## 5. Revision af Lilla Hæfte - let redigering - Hvem, hvad, hvornår

Vi er blevet opmærksom på, at der er uoverensstemmelser mellem oversættelser af vores hovedtekster i de nuværende danskoversatte bøger og hæfter. Vi må derfor undersøge nærmere, hvilken der er den rigtige/seneste. Vi kan derfor ikke sige, hvornår et nyt oplag af Lilla Hæfte er klar.

Pia har oplyst, at hun snart får tid til redigeringsopgaven, hvilket vi takker ja til.

## 6. Andre litteraturopgaver i proces, herunder opgave fra SG: formulering af konkrete opgaver, som kan udbydes

Vi besluttede at søge erfaring fra Sue, som har siddet i WSO litteraturudvalg (nu sidder hun i boardet), samt andre oversættelsesudvalg, fx Sverige oversættelsesudvalg for at få råd og vejledning til oversættelsesarbejdet, særligt når frivillige melder sig, men ikke nødvendigvis ønsker at være medlem af Litteraturudvalget. Vi vil prøve at få et zoom møde på plads. Vi starter med at udfærdige en e-mail, som kan vi kan sende til Sue m.fl.

## 7. Evaluering af traditionsworkshop afholdt den 20. oktober og 17. november

Lille fremmøde, men tilfredshed med mødeformatet. Sidste workshop om 10.-12. tradition er den 15. december 2024, kl. 13. Annette lægger en invitation på hjemmesiden, og deler den i den uofficielle

Facebook gruppe.

**8. Planlægning af traditionsworkshops, fra januar 2025 (én tradition pr. gang) - i hvert fald 1. tradition (dato, tidspunkt og format)**

Vi blev enige om, at fortsætte med 3. søndag i måneden, kl. 13 - 15. Vi bruger Rød Bog, og genbruger formatet fra efterårets workshops med tre oplæsninger af udvalgte passager, og skrivning/deling på tilhørende spørgsmål.

Første tradition bliver 19. januar 2024. Pia vil komme med et forslag til tekst og spørgsmål.

**9. Oversigt over opgaver i FU/SG**

Afventer mere luft i kalenderen.

**10. Eventuel**

Intet til dette punkt.